- 2 -
- 7 -

	[image: image2.wmf] 

国  际  电  信  联  盟
电信标准化局
	



2006年2月22日，日内瓦
	文号：
电话：
传真：
	电信标准化局第75号通函
TSB Workshops/X.Y.

+41 22 730 6206
+41 22 730 5853

	· 致国际电联会员国主管部门；

· 致ITU-T部门成员；

· 致ITU-T部门准成员；



	电子
邮件：
	tsbworkshops@itu.int 
	抄送：

-  ITU-T研究组正副主席；
· 电信发展局主任；

 -  无线电通信局主任
 -  国际多媒体电视会议联合会（IMTC）


	事由：
	ITU-T和IMTC 2006年联合研讨会 – 论坛
“H.323，会话起始协议（SIP）：H.325将是下一步吗？”
2006年5月9-11日，美国，圣迭戈


尊敬的先生/女士，

1
我谨通知您，应IMTC的友好邀请，由ITU-T和国际多媒体电视会议联合会（IMTC）组织的ITU-T和IMTC 2006年联合研讨会 - 论坛 – “H.323，SIP：H.325将是下一步吗？” – 将于2006年5月9-11日在美国加州圣迭戈诺基亚大厦（12278 Scripps Summit Drive）召开。

　　研讨会将于第一天的上午9:30时开始。有关会议厅的详细信息将在会场提供。
2
讨论将用英文进行。
3
国际电联会员国、部门成员和部门准成员以及愿推进此项工作的国际电联会员国的任何个人均可出席。这里所指的“个人”亦包括作为国际、区域性和国家组织成员的个人。研讨会不收取任何费用，但亦不发放与会补贴。
4
NGN的推出将带来多媒体通信的新时代，同时，我们需要考虑如何更新或替代目前使用的H.323 和SIP多媒体协议问题。目前我们需要解答的一个问题是，是制定新的协议并建立新一代的多媒体通信系统，还是为现有协议定义新的多媒体能力和功能性。或许我们应当考虑是否需要制定有关业务控制接口的规范这一问题。目前国际电联正在开展有关被称作H.325的新协议的工作，因此业界必须决定是否要继续在这方面投入更多的时间和资源。在本次IMTC论坛和ITU-T研讨会上，我们将讨论诸多的根本性问题，其中一项便是找出上述问题的答案，在此我们必须考虑市场的接受情况/需要以及对最终用户、服务提供商和企业信息技术（IT）人员的益处。
　　此外，我们将讨论下述议题：
· 有关按照H.264开发视频编解码器的最新发展情况，新的音频/语音编解码器以及新的MPEG标准（如激光）

· 网络活动协议-协议，人机接口需要等
· 互联网协议电视（IPTV）
· 移动网络的相关问题
· 多媒体通信系统中NGN能力的采用
　　本次研讨会将重点讨论上述及其它议题，以便确定未来多媒体标准化工作的发展方向。
5
我们希望有关方面能够为方便与会代表的与会赞助一些活动，如茶歇、晚饭/酒会等。如贵方有意赞助上述任何活动，请尽快通过下列电子邮件地址与我们联系：Mahasti.Ghazi@nokia.com。
6
研讨会期间，我们可能会举行一场小型展览会，以便有关公司和组织结合研讨会讨论议题展示其招贴画说明或小型设备。只有在有足够的人对此感兴趣的情况下方能举办这一展览会，因此，请于2006年4月3日（星期一）之前通过下列邮件地址告知我们贵方对此是否感兴趣：Mahasti.Ghazi@nokia.com。
7
研讨会的议程草案见本文附件1。
8
有关研讨会的最新信息，包括议程、介绍及详细和实用信息，将在以下ITU-T研讨会网站上提供：http://www.itu.int/ITU-T/worksem/h325/200605。
9
为了方便代表与会，本文附件2提供有关会议的实用信息和酒店信息。
10
为便于就该研讨会的组织做出必要安排，我们希望您尽早、但不迟于2006年4月24日通过  http://www.itu.int/cgi-bin/htsh/edrs/ITU-T/scripts/edrs.ITU-T.workshops.form?_eventid=20  网址以在线形式或以传真（号码：+41 22 7305853）寄出填妥的附件3所附报名表（每位与会者一份）的形式注册。
　　将于2006年5月9日（星期二）上午8:30时开始在研讨会现场进行代表登记和发放胸牌工作。我们将向与会代表发放出入研讨会的有效的国际电联胸牌。
11
我在此谨提醒您，一些国家的公民需要获得签证才能入境美国。签证必须向驻贵国的美国代表机构（使馆或领事馆）申请和领取。如贵国没有此类机构，则请向驻离贵国最近的国家的此类机构申请并领取。请注意，签证的审批可能需要6-8周的时间，所以请尽早索要邀请函。 
　　需要邀请函和/或签证辅助函的与会者请与负责本研讨会工作的美方联系人联系，具体方式如下：
Mr. Jim Polizotto , IMTC Secretariat 
2400 Camino Ramon, Suite 375, San Ramon, CA  94583 
Tel: +1.650.328.0194 Fax: +1.650.618.2799 Mobile: +1.650.740.3012 
Email: jpolizotto@inventures.com
　　您的电子邮件必须包括以下信息才能得到处理：

　　姓：名：出生日期（月/日/年）：护照号和签发国家：性别：公司名称：职业/职务：公司名称/邮寄地址：邮政编码：国家：电话号码：传真号码：会议名称：
　　此外，可能需要您提供具体说明文件，说明您与自己的本国有着紧密的社会、经济和其它联系。

　　邀请函将通过传真发送给您，只有在您的要求下，我们才通过联邦快递发送邀请函。邀请函将于收到电子邮件请求后7天内办理。如果您在7日内未收到邀请函或在收到传真后还要做出修改，请与Jim Polizotto先生联系。
顺致敬意！
赵厚麟
电信标准化局主任
附件：3件

ANNEX 1

(to TSB Circular 75)

Advance Programme
 Joint ITU-T Workshop and IMTC Forum 2006 on “H.323, SIP: is H.325 next?” 
San Diego, California, USA, 9 -11 May 2006
For more details on this workshop and updates to the program, please see the workshop website at the following address: http://www.itu.int/ITU-T/worksem/h325/200605.
	Day 1 - 9 May 2006

	8:30-9:30
	REGISTRATION

	9:30-10:45
	OPENING SESSION
Chairman: Istvan Sebestyen (SG16 Vice Chairman & IMTC president)

	10:45-11:15
	Coffee Break

	11:15-13:45
	SESSION 1: Real-time conferencing / conversation 
Chairman: Pierre-André Probst (SG16 Chairman)

Objectives: This session focuses on the question whether with the emergence of the Next Generation Network (NGN) there will be a 3rd generation of ITU-T defined Multimedia Systems and Terminals (dubbed H.325). And if so, how it would look like. A key point to discuss will be whether such new generation system would use the “aging” H.323 and SIP protocols, or would define and use a completely new protocol stack?

	13:45-14:45
	Lunch Break

	14:45-16:30
	SESSION 2: New Multimedia services on the internet 
Objectives: A lot of new, interesting multimedia communication development is happening currently on the internet. Some of them are based on specifications developed by SDOs and Forums; others are “de-facto” standard based on successful applications. This session will introduce and discuss about them.

	16:30-17:15
	Panel discussion: What is next? – per the theme of the conference

Objectives: A panel of speakers of the day would discuss with the audience the issues raised in previous sessions, and attempt to draw conclusions for future trends and standardization needs.


	Day 2 - 10 May 2006

	8:30-9:30
	SESSION 3: IMTC Award
Chairman: Istvan Sebestyen (SG16 Vice Chairman & IMTC president)
Objectives: As a traditional ceremony of IMTC Forum, Each year awards are given to those individuals and/or groups that have shown outstanding leadership in the field of Multimedia Communication. One of the award recipients will address the workshop with a Keynote Speech.

	9:30-9:45
	Coffee Break

	9:45-12:15
	SESSION 4: New Developments on Media Codecs
Chairman: Dave Lindbergh (SG16 Vice Chairman)

Objectives: This session introduces the latest development of Media Coding (such as Audio, Speech, Video and Still picture). Special attention will be given to the issues of media coding related to the NGN.

	12:15-13:30
	Lunch Break

	13:30-15:30
	SESSION 5: IPTV 
Objectives: IPTV is an attractive multimedia application that is currently getting a lot of attention. The goal of this session is to introduce important development and standards in the field in order to find out what ITU-T and IMTC might do in this evolving area.

	15:30-16:15
	Panel discussion: IPTV Standards

Objectives: Discussion of speakers and other invited panelists on IPTV in order to achieve a common view on the trends and actions to be taken.


	Day 3 - 11 May 2006

	8:30-10:30
	SESSION 6: Mobile Multimedia Technologies
Objectives: This session is concentrating on new developments and progress in the area of Mobile Multimedia Applications and Systems (including standards, applications, etc).

	10:30-11:00
	Coffee Break

	11:00-12:45
	CLOSING SESSION
Chairman: Istvan Sebestyen and P.A. Probst


ANNEX 2
(to TSB Circular 75)
Practical Information

1. Workshop Venue

Nokia Building

12278 Scripps Summit Drive
San Diego, CA 92131 USA
For your convenience, a map with the meeting venue in the very centre is attached:  
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More detailed map could be found on the web following the link: http://maps.yahoo.com/maps_result?bfkey=&name=&addr=12278+Scripps+Summit+Dr&state=CA&csz=San+Diego%2C+CA+92131-3697&ds=n&uzip=92131&
2. Hotels
The following hotels are recommended by the host of this event:

Residence Inn

Address: Scripps Highland Drive & Scripps Poway Pkwy San Diego, CA 92131 
Price (at Nokia rate): $159/night 
Contact: mail Jaci@hhgmarriotts.com and ask for this Nokia rate or: phone Jaci Black at 858 740 2305 and mention IMTC Conference and Nokia

Spring Hill Suites

Address: Scripps Poway Parkway at Interstate 15, San Diego, CA 92131

Price (at Nokia rate): $115/night
Contact: mail Jaci@hhgmarriotts.com and ask for this Nokia rate or: phone Jaci Black at 858 740 2305 and mention IMTC Conference and Nokia

Doubletree Golf Resort San Diego

Address: 14455 Penasquitos Drive, San Diego, CA 92129

Price (at Nokia rate): $107/night (This rate could change)

Tel: (858) 672-9100

Radisson Suite Hotel-Rancho Bernardo 

(Shuttle service: complimentary to all Nokia groups of 5 guests or more)

Address: 11520 W. Bernardo Court San Diego, CA 92127

Price (at Nokia rate): $116/night (This rate could change)

Tel: (858) 451-6600 

ANNEX 3

 (to TSB Circular 75)

	ITU-TSB
	Joint ITU-T Workshop and IMTC Forum 2006 on “H.323, SIP: is H.325 next?” 
(San Diego, 9 – 11 May 2006)
	

	

	REGISTRATION FORM

	
To be returned to (Fax: + 41 22 7305853) by 24 April 2006

	


	 FORMCHECKBOX 
 Mr.    FORMCHECKBOX 
 Mrs.    FORMCHECKBOX 
 Ms.    FORMCHECKBOX 
 Miss
	
	 FORMCHECKBOX 

Administration of ITU Member State

	
	
	

	____________________________________________
Family Name
	
	 FORMCHECKBOX 

ITU Sector Member

 FORMCHECKBOX 
        ITU Associate

	
	
	

	
	
	 FORMCHECKBOX 

IMTC Member

	____________________________________________
First Name
	
	

	
	
	 FORMCHECKBOX 

Non-Member

	
	
	

	

	Name and complete address of Administration or Organization:

	______________________________________________
	Tel: _____________________________________________

	______________________________________________
	

	______________________________________________
	Fax :_____________________________________________

	_________________________________________
	E-mail : _________________________________________

	

	

	Hotel :

	________________________________________________
	Tel. : _______________________________________

	
	

	

	Date: ___________________________
	Signature: ______________________________________





















































� EMBED Word.Picture.8  ���








	Place des Nations
Telephone 
+41 22 730 51 11
Telex 421 000 uit ch
E-mail:
itumail@itu.int 

CH-1211 Geneva 20
Telefax
Gr3:
+41 22 733 72 56
Telegram ITU GENEVE
www.itu.int 

Switzerland

Gr4:
+41 22 730 65 00
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